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Treść protokołu: 

 

 

 

1. W posiedzeniu udział wzięli: 

− Mirosław Kozłowicz, 

− Jakub Proczek, 

− Marek Stanek, 

− Marcin Włosiński, 

− Robert Szczepanek, 

− Robert Faustmann, 

− Paweł Górny, 

− Radosław Klusek, 

− Katarzyna Bałażyk. 

 

 

 

 

 

 

 

2. Pani Katarzyna Bałażyk przedstawicielka ZDMiKP przedłożyła sprawozdanie z prac nad 

wnioskami z poprzedniego zespołu tj.:   

a) Wprowadzenie ruchu jednokierunkowego przy szkole SP64 zlokalizowanej przy 

ul. Sardynkowej – ZDMiKP po uzyskaniu aprobaty mieszkańców wdroży projekt 

w terenie; 

b) Ul. Grabowa - likwidacja zagrożeń szczególnie w obrębie szkoły International 

School of Bydgoszcz. Zespół ustalił, że zlokalizowane zostaną  urządzenia 

bezpieczeństwa ruchu drogowego – Pani Katarzyna Bałażyk przedstawiła 

koncepcję zmiany organizacji ruchu.  
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Pan Radosław Klusek przedstawiciel Politechniki Bydgoskiej zaproponował 

wprowadzenie niewielkiej zmiany polegającej na odgięciu pierwszej i ostatniej 

bariery w kierunku płotu celem poprawienia widoczności pieszego (w 

szczególności dziecka) przez kierującego pojazdem. ZDMiKP przygotuje projekt 

zmiany organizacji ruchu i wprowadzi zmiany w terenie. 

3. Pan Paweł Górny przedstawiciel Bydgoskiego Ruchu Miejskiego zapytał o postępy rozmów z 

operatorami hulajnóg elektrycznych w Bydgoszczy i zaproponował udział przedstawicieli 

Bydgoskiego Ruchu Miejskiego w pracach przy procedowaniu wdrożenia wirtualnych lokalizacji 

miejsc postojowych dla hulajnóg elektrycznych. Pan Jakub Proczek Zastępca Dyrektora ZDMiKP  

poinformował, że zarząd przeanalizował wskazane przez operatorów lokalizacje miejsc 

postojowych i wypracował stanowisko, które zostanie poddane analizie i dyskusji na spotkaniu z 

operatorami, Strażą Miejską i ZDMiKP. 

 

Sporządziła Katarzyna Bałażyk 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 
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